

# 4天DAYS 3晚NIGHTS HONG KONG HAPPY GO 香港逍遥游

Ground 地接 | Min. 4-to-go | Private | Tour Code: 4HFE

Hello  
Hong Kong  
Welcome to a world of new discoveries!

DAY1

吉隆坡 ✈️ 香港  
Kuala Lumpur ✈️ Hong Kong

抵达香港国际机场,安排送往所下塌的酒店。

Arrive Hong Kong Airport, transfer to hotel.

DAY2

香港自由活动

Hong Kong free at leisure.

DAY3

香港自由活动

Hong Kong free at leisure.

DAY4

香港 ✈️ 吉隆坡  
Hong Kong ✈️ Kuala Lumpur

自由活动直到指定时间送往机场,飞返家园。

Free till time departure to Hong Kong Airport for your flight home.

## 自選付费项目 OPTIONAL TOURS

行程 **A** 4小时市区必游之7选3  
Tour **A** 4 Hour City Tour 7 choose 3

出发时间: 09:00 - 13:00 / 14:00 - 18:00  
Departure Time:

淺水灣 (Repulse Bay), 太平山-半山 (Mid Hill of the Peak), 中環文武廟 (Man Po Temple), 黃大仙廟 (Wong Tai Shin Temple), 南蓮池園 (Nan Lian Garden), 星光大道 (Avenue of Stars), 美荷樓 (Mei Ho House), 後送往灣仔海濱長廊 (Wan Chai Waterfront Promenade)或西九龍文化區 (West Kowloon Cultural Distance) 或女人街 (Lady Street) 散團 Dismiss



行程 **B** 5小时大埔怀旧打卡  
Tour **B** 5 Hour Tai Po Excursion Tour

出发时间: 08:30 - 13:30 / 14:30 - 19:30  
Departure Time:

遠觀慈山寺如意輪觀音像 (Tze Shan Monastery Ruyilun Guanyin), 香港回歸紀念塔 (Hong Kong Lookout Tower) 大埔熟食市場 (Tai Po Hui Cooked Food Centre) - 停留约 1.5小時, 後送往西九龍文化區 (West Kowloon Cultural Distance) 或女人街 (Lady Street) 散團 Dismiss



行程 **C** 4小时流浮山元朗玩食好去处  
Tour **C** 4 Hour Luo Fau Shan Excursion Tour

出发时间: 09:00 - 13:00 / 14:00 - 18:00  
Departure Time:

流浮山海鮮海味街 (Lau Fau Shan Dried Seafood Street), 遠觀中國深圳區 (停留流浮山约 2.5 小時), 後送往西九龍文化區 West Kowloon Cultural Distance) 或女人街 (Lady Street) 散團 Dismiss



\*本公司保留调整行程前后顺序之权力, 恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准, 若指定酒店有客满情况下, 将以同等级酒店取代。

\*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.



俊旅游有限公司 ☎️: 603-8060 1199  
Airlink Travel & Tour Sdn Bhd  
No.35, Jalan Puteri 2/1, Bandar Puteri, 47100 Puchong, Selangor Darul Ehsan.

W www.airlinktravel.my  
F www.facebook.com/airlinktravel.my  
E info@airlink-travel.com



### 西九文化區 West Kowloon Culture District

西九文化區是鬧市中的綠色藝文空間，設有香港故宮文化博物館及M+等藝術文化場地，讓你悠閒地看表演、欣賞展覽，還有壯麗的維多利亞港景色。

It is a developing comprehensive cultural and art district, which brings together performance and exhibition venues, outdoor green spaces and various catering facilities. The seaside promenade in the area is a good place to enjoy the evening sunset and walk in the evening.

### 南蓮園池 Nan Lian Garden

南蓮園池是個古式園林，兩者都是仿照唐代藝術風格設計，並由一座橋毗連。這裡雖然位處繁華喧鬧的市中心，但別具寧靜平和的氣息，是都市中的淨土。

Nan Lian Garden is an ancient garden. It designed in the style of Tang Dynasty art and are connected by a bridge. Although it is located in the bustling and noisy city center, it has a quiet and peaceful atmosphere and is a pure land in the city.

### 香港回歸紀念塔 Hong Kong Lookout Tower

回歸紀念塔位於新界大埔海濱公園之內，1997年的時候與公園同步開放，以紀念香港回歸。整個塔遠遠看去像一座火炬，有成螺旋形的斜坡，可以方便一直走到頂端的觀景平台。

Tai Po Lookout Tower is a large-scale landmark established to mark the transfer of sovereignty of Hong Kong to the PRC in 1997.

### 流浮山海鮮海味街 Lau Fau Shan Dried Seafood Street

流浮山位于新界元朗区的西面，靠近后海湾畔。流浮山海味街以其出產的海鮮聞名，尤其是蠔。小巷兩旁是密密麻麻的海味店和海鮮酒家。

Lau Fau Shan is an area of Yuen Long District, in the New Territories of Hong Kong. It is at the shore of Deep Bay. Lau Fau Shan Seafood Street is famous for its seafood, especially oysters. Both sides of the alley are densely packed with seafood shops and seafood restaurants.

### 美荷樓生活館 Heritage of Mei Ho House

在香港，很多人都是「屋邨仔」。現在，您也可以走進、甚至住進香港昔日的公共房屋，體驗這種道地的草根生活！

Mei Ho House Living Museum. In Hong Kong, many people are "houseboys". Now, you can also walk into or even live in the old public housing in Hong Kong to experience this authentic grassroots life!

\*本公司保留调整行程前后顺序之权力，恕不预先告知。所有酒店评级均以当地为准，若指定酒店有客满情况下，将以同等级酒店取代。

\*The sequence of itinerary is subject to changes without prior notice. All hotel ratings are based on local standards. In the event specified accommodation is not available, alternative accommodation of similar grade will be provided.